
Здравко Кривокапић: Доста је ширења лажи ради стицања јефтиних поена, са Ђукановићем се не састајем тајно, нити зато што волим, већ зато што ми је то законска обавеза
понедељак, 12 април 2021 20:51

 Напустио сам састанак зато што не дозвољавам подметање и неистине. Доста је било
ширења лажи ради стицања јефтиних политичких поена, рекао је предсједник Владе
Црне Горе Здравко Кривокапић.

  

Он је казао да је након вечерасњег састанка који је одржан са лидерима парламентарне
већине и ширења лажних инфомација дужан да обавијести јавност о сљедећем:

  

"Никада се нијесам тајно састао са предсједником државе Милом Ђукановићем. Са њим
се не састајем зато што волим, већ због тога што је то моја законска обавеза као
премијера. У вили Горица је данас одржан припремни састанак за сљедећу сједницу
Савјета за одбрану и безбједнот - заказане за петак, 16. април 2021. у 13 часове - коме
су присуствовали предсједник Црне Горе Мило Ђукановић, предсједник Скупштине Црне
Горе Алекса Бечић, министарка одбране Оливера Ињац и ја, а поводом решавања
актуелних питања у вези са Министарством одбране и Војске Црне Горе", рекао је
Кривокапић на Твитеру.
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